

《单词百科:optimizing是什么意思?optimizing怎么发音?optimizing的解释和用法》

英语单词optimizing是什么意思?optimizing怎么读?optimizing怎么发音?简答网为您整理了optimizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



optimizing怎么读

optimizing的读音: ['pt ma z ŋ]

optimizing的意思

1、v.使最优化，使尽可能有效(optimize的现在分词);最佳化;寻优;

optimizing的相关词组

1、optimize the economic structure 优化经济结构;

optimizing的双语例句

1、 From the model, the equilibrium conditions for optimizing allocations are derived.

模式的解产生了总投入在减灾工程不同部位、同种类投入之间优化配置的平衡条件.

2、 In the first place, the adjusting methods of boosters need optimizing.

首先, 调压器的调节方法需要优化.

3、 This model may be classified as either an optimizing model or simulation model.

这个模型可分为最佳化模型或模拟模型.

4、 Need to design crossover operator rationally while optimizing ANN.

优化网络需要合理设计交叉算子.

5、 Doctors are concentrating on understanding the disease better, and on optimizing the treatment.

医生正致力于更好地了解这种疾病, 并使治疗方法尽可能完善.

6、 In chapter five is the optimizing of the environmental crime deposition structure.

第五章,环境犯罪的刑事处置结构的优化.

7、 Optimizing design on hydraulic pressure system of 200 Y combine.

200Y型联合收割机液压系统的优化设计.

8、 The genetic algorithm is a global optimizing method which imitates biological evolution.

遗传算法是一种模拟生物进化规律的全局优化算法.

9、 A new algorithm named interval method was proposed for optimizing nested layout.

提出了一种新的解决嵌套问题的优化排样算法——区间法.

10、 The operation mentioning above is the key the node optimizing code.

而这些都是节点优化编号中的关键之处.

11、Optimizing Prophylactic Treatment of Migraine: Subtypes and Patient Matching.

偏头痛预防性治疗的优化.

12、See here for more information about optimizing rendering performance.

看这里获得更多的渲染性能优化的信息.

13、The formation of vortex can be inhibited by optimizing the submerged nozzle.

通过改进水口设计可以阻止漩涡的形成.

14、Also, try optimizing your site with keywords, before the other methods.

同样的,在使用其他方法之前, 尽量尝试使用关键词来优化你的站点.

15、Even more power and control in optimizing your hard drive and 2.

甚至更多的权力和控制优化您的硬盘驱动器和2.

以上是简答网为您整理的optimizing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/optimizing>